



Knights of Columbus Chinese Martyrs Council 15463 2024 Scholarship

Based on the founding principles of Charity, Unity and Fraternity laid out by Blessed Father Michael J. McGivney, Council 15463 in CMCC was founded in February 2012. This council formed "The Charity Fund" in 2013 to evangelize and to help those in need. "The Scholarship", one of the Charity Fund programs, is set up to recognize Catholic Chinese students dedicated selflessly to Parish activities and excel in academics.

A. Qualifications:

- 1 Student currently attending Grade 8-12, full time at an accredited separate, public or private school in Ontario;
- 2 Student currently attending full time at an accredited university, college or community college in Ontario;
- 3 Catholic Chinese student with Canadian Citizenship or Permanent Resident status;
- 4 Not a 2023 KofC Scholarship awardee

B. Award

- 1 The number of Scholarship will not exceed 5;
- 2 Each award winner will receive \$1,000 and a Merit Certificate;

C. Application and support documents

- 1 Complete the 2024 Scholarship application form;
- 2 Copies of latest two (2) year school report;
- 3 An account of Parish activities and awards/honors earned by your participation;
- 4 A questionnaire completed by your ministry leader. Referee contact information is required for further follow-up;
- 5 An English or Chinese brief, not exceeding 1000 words, on "My Ministry" or "My participation and outlook on my ministry";
- 6 Copies of Canadian Citizenship or Permanent Resident status;

D. Application deadline: March 3, 2024, Sunday 5 pm

- 1 Application form is available at the Parish notice board in Chinese Martyrs Catholic Church or download at: <http://koccmcc.org/Scholarship/>
- 2 Please submit your application with the required documents by mail or in person to:
Scholarship Committee,
Knights of Columbus Chinese Martyrs Council 15463
2755 Denison Street,
Markham, Ontario, L3S 2J3
- 3 E-mail Enquiry : scholarship@koccmcc.org

E. Award announcement

Award winners will be informed via email by end of May 2024. The winners list will be posted in the lobby of Chinese Martyrs Catholic Church, CMCC Parish Bulletin and Knights of Columbus Chinese Martyrs Council 15463 website;

F. Award presentation ceremony

Award ceremony will take place at the beginning of June 2024. Exact location and date will be announced later. Award winners are requested to attend the ceremony in person or to delegate a representative to accept the Scholarship.



哥倫布騎士中華殉道聖人屬會15463 2024 年度獎學金

本屬會成立於2012年2月，秉承創會人真福麥基夫尼神父的理念，以行善、團結和友愛的精神，致力服務堂區和社區。並於2013年成立“慈善基金”，用於扶持弱小和福傳活動。一年一度頒發的「獎學金」是「慈善基金」運用的要項之一，目的是獎勵和認同熱心、無私地投身堂區服務及學績良好的天主教華裔年青學子。

A. 資格

- 1 凡就讀於安省認可的天主教、或公立、或私立中學第八班或以上之全日制課程學生；
- 2 就讀於安省認可大學，社區或專科學院全日制課程；
- 3 加拿大公民或永久居留身份的天主教華裔學生；
- 4 不曾獲2023騎士會獎學金獎；

B. 名額及獎勵

- 1 獎學金頒發名額最多不超過5名；
- 2 獲獎學生將獲頒發獎狀和獎學金加幣一千元正；

C. 申請程序及附帶文件

- 1 填寫申請表格；
- 2 最近兩期學校成績表副本；
- 3 簡述曾參與的堂區活動，及因而獲得的獎勵或榮譽；
- 4 善會領袖填妥推薦問卷，並提供推薦人聯絡資料以便跟進；
- 5 提交一篇以「堂區小組與我」或「我對堂區小組的經驗及展望」為題目的短文，不超過1000字，中英文皆可；
- 6 加拿大公民或永久居留身份文件副本；

D. 申請截止日期：2024年3月3日星期日下午5時正。

- 1 申請表格可於天主教中華殉道聖人堂報告版處提取，或在 <http://koccmcc.org/scholarship/> 網頁下載；
- 2 申請表格和附帶文件請郵寄或親自遞交到：
Scholarship Committee,
Knights of Columbus Chinese Martyrs Council 15463
2755 Denison Street,
Markham, Ontario, L3S 2J3
- 3 查詢電郵: Scholarship@koccmcc.org

E. 評審結果

將於2024年5月下旬以電郵通知獲獎者，得獎名單公告在天主教中華殉道聖人堂大堂，堂區通訊和騎士會網頁；

F. 頒獎

頒獎禮定於2024年6月初舉行，日期，地點容後公佈；獲獎者親自出席或派代表領獎。